

Title (en)
Clamping device.

Title (de)
Klemmvorrichtung.

Title (fr)
Dispositif de serrage.

Publication
EP 0293755 A2 19881207 (DE)

Application
EP 88108386 A 19880526

Priority
DE 8707773 U 19870530

Abstract (en)

The clamping device is intended in particular for clamping sheet metal in position and consists of two clamping jaws (2, 3) which are arranged on a holder (1) for an actuating element (1') in such a way as to be movable relative to one another into closed and open position and of which the clamping jaw (2) provided with a control lever (13) is coupled to the actuating member of the actuating element (1') pivotably mounted on the holder (1). Here, the supporting clamping jaw (3) is arranged on the holder (1) in such a way that it can be adjusted in angle independently of the clamping jaw (2) and can be fixed in different positions. The control lever (13) of the clamping jaw (2) is designed in such a way that it can likewise be adjusted in angle relative to this clamping jaw (2) and can be fixed in different positions. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Klemmvorrichtung ist zum Festklemmen von insbesondere Blechen bestimmt und besteht aus zwei an einem Halter (1) für ein Betätigungsselement (1') relativ zueinander in Schließ- und Öffnungsstellung bewegbar angeordneten Klemmbacken (2, 3), von denen die mit einem Stellhebel (13) versehene Klemmbacke (2) mit dem Betätigungsglied des am Halter (1) schwenkbar gelagerten Betätigungselements (1') gekoppelt ist. Dabei ist die Auflageklemmbacke (3) am Halter (1) unabhängig von der Klemmbacke (2) winkeleinstellbar und in unterschiedlichen Stellungen fixierbar angeordnet. Der Stellhebel (13) der Klemmbacke (2) ist zu dieser ebenfalls winkeleinstellbar und in unterschiedlichen Stellungen fixierbar ausgebildet.

IPC 1-7
B23Q 3/04

IPC 8 full level
B23Q 3/04 (2006.01); **B25B 5/06** (2006.01); **B25B 5/16** (2006.01)

CPC (source: EP)
B25B 5/061 (2013.01); **B25B 5/16** (2013.01); **B25B 5/163** (2013.01)

Cited by
EP0503193A3

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE ES FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0293755 A2 19881207; EP 0293755 A3 19890322; EP 0293755 B1 19910508; AT E63250 T1 19910515; DE 3862683 D1 19910613;
DE 8707773 U1 19881006; ES 2022529 B3 19911201

DOCDB simple family (application)
EP 88108386 A 19880526; AT 88108386 T 19880526; DE 3862683 T 19880526; DE 8707773 U 19870530; ES 88108386 T 19880526